

**YUKON**  
**CANADA**

ORDER-IN-COUNCIL 2022/79

TERRITORIAL COURT ACT

Pursuant to section 6 of the *Territorial Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Allan Maclure is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon for a five-year term.

**2** William Digby is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon, effective July 19, 2022, for a term ending October 27, 2022.

**3** Carol Ann Snell is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon, effective August 24, 2022, for a five-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon,

*April 20*

2022.

**YUKON**  
**CANADA**

DÉCRET 2022/79

LOI SUR LA COUR TERRITORIALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 6 de la *Loi sur la Cour territoriale*, décrète :

**1** Allan Maclure est nommé juge adjoint de la Cour territoriale du Yukon pour un mandat de cinq ans.

**2** William Digby est nommé juge adjoint de la Cour territoriale du Yukon, à compter du 19 juillet 2022, pour un mandat se terminant le 27 octobre 2022.

**3** Carol Ann Snell est nommée juge adjointe de la Cour territoriale du Yukon, à compter du 24 août 2022, pour un mandat de cinq ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le *20 avril*

2022.

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

Deputy Judge (Maclure)